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Conceptverslag van de Avond van Leusden, informatieronde Ontwerpbestemmingsplan 
KRW Modderbeek op 29 oktober 2015 in vergaderzaal 6 van het gemeentehuis te Leusden 
 
Aanwezig:  Fractieleden  

De heren G.P. Breddels (ChristenUnie-SGP), W.G. van Ginkel (CDA), J.G. 
van Halderen (D66), W. van Hell (ChristenUnie-SGP) en J.E.B. van der Horst 
(GroenLinks-PvdA) 
Mevrouw M.E. Mellink (VVD) 
Voorzitter 
De heer K. Roskam 
Griffier 
Mevrouw M. Udo 
Namens college en gemeente  
De heer H.A.W. van Beurden (wethouder) en mevrouw A. Hakvoort (afdeling 
beleid), de heer E. de Graaf en mevrouw Y. Dilling (Waterschap Vallei en Ve-
luwe)  

Verslag: Mevrouw A.J. Schutte (MKW secretariaatsservices) 
Pers:  Afwezig 
Publiek: Afwezig 
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de informatieronde om 20.30 uur. De ontwerpbeslui-
ten over het verleggen van de Modderbeek zijn voor de tweede keer ter 
inzage gelegd. Er zijn vier zienswijzen ingediend, waarvan er twee betrek-
king hebben op het bestemmingsplan. De zienswijzen zijn met beantwoor-
ding opgenomen in de nota van zienswijzen. Deze nota wordt nu samen 
met het ontwerpbestemmingsplan ter vaststelling aan de raad aangebo-
den. 
 

Ontwerpbestem-
mingsplan KRW 

Modderbeek  

Wethouder Van Beurden biedt zijn excuus aan voor de fouten in het 
kaartmateriaal. Voor de zomer is het voorstel teruggenomen omdat er fou-
ten in de kaarten zaten en dat is nu helaas weer gebeurd. Het rechtsgeldi-
ge plan bevat wel de goede kaarten. 
 
De heer Van der Horst vraagt of de vergissing in het kaartmateriaal in-
vloed heeft op de afhandeling van de zienswijzen. 
 
Wethouder Van Beurden antwoordt dat mensen de fouten hebben gecon-
stateerd en daarom een zienswijze hebben ingediend. Die fouten zijn her-
steld en zo zijn die zienswijzen opgelost. 
 
De heer Van Halderen vindt dat het voorstel er gedegen en doordacht uit-
ziet. Hij vraagt waarom de Gasunie aan de bel moet trekken dat er iets niet 
deugt en een zienswijze moet indienen. 
 
Mevrouw Hakvoort antwoordt dat de Gasunie bij de inspraak een reactie 
heeft gegeven en niet in een zienswijze. 
 
Mevrouw Dilling vult aan dat de Gasunie alert is op wat er gebeurt in het 
gebied. Het was geen fout die de Gasunie signaleerde, maar meer een 
waarschuwing: je kunt niet graven op die plaats, want er ligt een leiding. 
 
De heer De Graaf vult aan dat in het ontwerp al rekening is gehouden met 
de plaats van de leiding. 
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De heer Breddels is positief over de avond in Achterveld 
 
De heer Van Ginkel vindt dat het project tot een einde mag komen na een 
traject van twintig jaar, waarin meer dan zestig partijen hebben geruild.  
 
Het voorstel wordt een hamerstuk 
 

Sluiting De voorzitter sluit de informatieronde om 20.37 uur. 
 


